
Styrelsens förslag angående RAS 
 
Bakgrund 
 
RAS, inklusive avelspolicy, regler för valpförmedling samt uppfödarstrategi fastslogs på 
ett fullmäktigemöte. Detta gör att inget i dessa dokument kan ändras utan ett nytt 
fullmäktigebeslut. Det gör det svårt att på ett smidigt sätt följa eventuella förändringar 
gällande tex hälsa. 
 
Förslag 
Styrelsen anser att avelspolicy, valpförmedlingsregler samt uppfödarstrategin ska vara 
flexibla dokument, då det framkommer nya rön och möjligheter att mäta hälsa och 
mentalitet mm 
För att få möjlighet att göra ändringar i dessa dokument, föreslår styrelsen att RAS 
plockas bort från FM beslut då det ändå är låst i 5 år. Men att när revideringar ska göras 
behöver man inte invänta Fullmäktige. 
Avelspolicy, regler för valpförmedling samt uppfödarstrategin lyfts ur RAS som fristående 
dokument för att vid behov kunna ändras utan FM beslut. 
 


